
    

Schriftelijke vraag: Huize Smits te Eibergen.
Indiener: H. Pelle (PvdA)/ M. Berends (D66)
Datum indiening vraag: 25-01-2022.
Datum verzending antwoord: 03-02-2022
Formulering:

Geacht College,

Onlangs is er in de begrotingsvergadering van 2021 gesproken over de ontwikkelingen bij 
Huize Smits te Eibergen. Wethouder Bosman heeft de gemeenteraad toegezegd ze te blijven 
betrekken in de ontwikkelingen. Nu hebben wij begrepen dat wethouder Bosman op 22 
december 2021 een gesprek heeft gehad met de Taskforcegroep Eibergen en heeft zij naar 
aanleiding daarvan, helaas nagelaten de gemeenteraad hierover nader te informeren. Dit had 
zij kunnen doen door een raadsbrief of in de raad van 18 Januari 2022.  

Vraag: Waarom heeft u de raad niet geïnformeerd n.a.v. Uw gesprek op 22 december met 
de Taskforcegroep?

Antwoord: Op 22 december 2021 heeft er inderdaad een gesprek plaatsgevonden met de 
Vereniging Eibergen Onderneemt i.o. en het Platform Eibergen beweegt. Deze vereniging 
en dit platform zijn bezig met de oprichting van de Stichting In Eibergen als nieuwe 
dorpsbelangenorganisatie. Centraal in dit overleg stond de vraag of er mogelijkheden zijn 
om het Toeristisch Informatiepunt te huisvesten in Villa Smits. Portefeuillehouder heeft in 
dit gesprek aangeboden om met de eigenaar van Villa Smits in contact te treden om te 
vernemen of er bereidheid is tot verhuur van een gedeelte van het pand. Dat is inmiddels 
ook gebeurd. Dit heeft geleid tot een bezichtiging van het pand door de 
vertegenwoordigers en de eigenaar. Er is nu rechtstreeks contact tussen de genoemde 
partijen. Aangezien er nog geen duidelijkheid is, is er voor ons onvoldoende aanleiding om 
hierover mededelingen te doen richting de gemeenteraad.  
 

Er is ons bekend dat men een wijziging wil aanbrengen in het bestemmingsplan, door van 
ondersteunende Horeca over te gaan naar Volledige Horeca. De verwervingsprijs was 
destijds in overeenstemming met het beoogde gebruik. Een bestemming met Volledige 
Horeca zou ons inziens alleen moeten worden overwogen als de ondernemer instemt met 
een nabetaling op grond van de gewijzigde waarde door de nieuwe bestemming. 

Vraag: Wat is hier de stand van zaken in ?
Antwoord: 
Er is geen sprake van een wijziging van het bestemmingsplan. De huidige bestemming 
blijft gehandhaafd. Wel ligt er een voornemen van de huidige eigenaar om het gebruik van 
de begane grond te wijzigen in volledige horeca. De verdieping en de 2e verdieping blijven 
binnen de bestemming maatschappelijke doeleinden. De huidige eigenaar overweegt om 
een aanvraag omgevingsvergunning in te dienen voor het gewijzigde gebruik van de 
begane grond.
Er is destijds gegund aan de enige bieder en het bidbook vermeldde reeds een 
mogelijkheid tot verruiming van de horecafunctie. Het bidbook bevatte echter niet de 
mogelijkheid voor de gemeente om een verruiming door een omgevingsvergunning “af te 
romen” door middel van een financiële compensatie aan de overheid. 

Vraag: Wilt u hier medewerking aan verlenen?
Antwoord: 
Nadat er een aanvraag is ingediend, zullen wij een standpunt gaan innemen.

Vraag: Is deze procedure om bestemmingswijziging te realiseren, al opgestart?
Antwoord: 
Zie bovenstaande antwoorden.

Vraag: Wat is de bevoegdheid van de gemeenteraad hierin m.b.t. een eventueel 
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bestemmingsplanwijziging in deze? Hoe wilt u de gemeenteraad betrekken in de 
besluitvorming gezien uw toezegging hieromtrent en de maatschappelijke gevoeligheid en 
betrokkenheid rondom  Villa Smits?
Antwoord: 
Het wijzigen van het gebruik van de begane grond in volledige horeca kan met een 
omgevingsvergunning worden aangevraagd. Omdat deze volledige horeca niet past binnen 
de regels van het geldende bestemmingsplan, kan gemotiveerd hiervan worden afgeweken 
op basis van de Wet algemene bepalingen omgevingsrecht (Wabo) en het Besluit 
omgevingsrecht (Bor). Afweging moet plaats vinden op basis van een goede ruimtelijke 
ordening.
Zoals hiervoor al is aangegeven, is er geen sprake van een wijziging van het 
bestemmingsplan en hoeft de gemeenteraad geen besluit te nemen. Wij zullen u 
informeren zodra er een aanvraag om vergunning voor Villa Smits wordt ingediend. De 
bevoegdheid om een beslissing te nemen op de aanvraag ligt, als gezegd, bij ons college 
met een afdoeningstermijn van 8 weken. 

Toelichting:
1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. 
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie. 
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 


